

New arrivals

新品上市

02.11.2020

Singapore

新加坡

# Snowflakes Socks

## 雪花襪

### LS015

Comfortable and soft material that keeps you warm, unique snowflakes patterns are ideal essentials during the winter season.

保溫度極佳，材質舒適親膚，別緻的雪花點綴圖案，是寒冬必備的亮眼襪品。

**S\$ 70**

(Free Size)



White / 白色

### Material 材質

Outer Material : Acrylic 88%, Wool 10%, Nylon 2%

Inner Material : Polyvinyl Chloride (NEFFUL NEORON®) 70%,  
Nylon 28%, Polyurethane 2%

表層：聚丙烯腈88%、羊毛10%、尼龍2%

裏層：聚氯乙烯(NEFFUL 妮美龍)70%、尼龍28%、  
彈性纖維2%



- i. It is recommended to wash product separately to maintain elasticity and prevent color transfer of products.
- ii. Scuffing and pilling may occur through friction caused through use and washing. In these cases, lint remover is recommended.
- iii. All images shown are for illustrative purposes only and colors may differ from actual products.

- i. 洗滌時，浸濕的深淺色衣物可能因摩擦接觸造成相互染色，建議分開洗滌以維護纖維彈性與色澤。
- ii. 由精密技術研發而成，此獨家創新纖維或因長期使用或洗滌導致起毛球現象。若起毛球，建議以除毛球器處理。
- iii. 圖片刊載之商品色澤可能與實際商品稍有出入，僅供參考，請以實品為準。

**NEFFUL**  
INTERNATIONAL